

5天4晚

《越南北部》

优惠系列

河内/下龙湾

住宿当地3+4星级酒店



第一天 吉隆坡 / 河内 (机上用餐/晚)

集合于国际机场，乘搭客机飞往越南首都-河内。河内是座古都，越南传统文化的摇篮。抵达后，前往参观**镇国寺**，位于河内市区北面西湖畔的小半岛上，隔青年路与竹帛湖相对。建于6世纪，是河内的西湖最漂亮的古建筑。这里景色秀丽、环境清雅、古色古香。途中您也可外观到典型的欧式**国家歌剧院**。毕后，游览**还剑湖**。传说在十五世纪中叶，黎太祖曾获神剑之助击退敌军侵略，战后黎太祖游还剑湖，忽见一只大龟浮出水面向他索剑，故得名“还剑湖”。游毕后，前往**三十六古街**，游览这些源自十五世纪商店街，每一条狭窄的街道均以当时交易的商品来命名。毕后，送往欣赏越南已有逾千年的历史，于农闲及红河泛滥期间，农民在水堂中筑起小舞台弄木偶作为娱乐，演变至今成为享誉国际的民族技艺**水上木偶戏**。

第二天 河内 / 下龙湾 (早午晚)

早餐后，前往参观**巴亭广场**，广场长320米，宽近100米，可容纳一、二十万人，是河内人民集会和节日活动的场所。毕后，游览**一柱寺**，正式名称延祐寺，或莲花台，该寺建于1049年李朝，因在灵沼池中一根大石柱上建造而得名。据传李太宗梦见观音菩萨手托婴儿，立于水池莲花台上，不久得子，乃下令仿出水莲花建寺，故一柱寺似出水莲花。尔后前往**胡志明陵墓**，其建筑风格是列宁陵和越南民族风格的揉合，外墙装饰使用了越南名贵花岗岩和大理石，内部结构使用越南多种最名贵的木材。胡志明的遗体安放在水晶棺中，保存完好。毕后，游览**胡志明主席故居**，越南劳动党主席胡志明从1954年12月到1969年9月2日一直在此居住和工作。接着，将游览**胡志明博物馆**，博物馆中的有极为丰富的展品，其中包括有纪念品、军事命令、越南共产党早期珍贵照片，另外还有许多和8月和10月革命，以及由胡志明领导的反法西斯和帝国主义斗争时期的珍贵历史物品。后前往**文庙国子监**，文庙是河内的一个标志性建筑，里面供奉着中国的孔子及各位儒家先贤，据说它是越南第一所国学大学。是17世纪李朝建造，占地26000多平方米，坐北朝南。正殿内设有孔子供桌，两侧奉祀中越两国先儒。文庙以存有“进士碑”而闻名，一只只活灵活现的石龟昂着头，驮着这一块块雕工精细的进士碑。随后前往素有世界八大奇景之一的下龙湾。沿途上可欣赏朴素的田园风光及明媚的山川景。

特色风味

- *河内SEN自助餐 (超过100样款式自助餐)
- *越南春卷、夫妻糕
- *下龙湾船上海鲜餐
- *宁平省蒙古风味

特别赠送

- *每人一顶传统斗笠
- *传统越南手提包
- *每人一张团体照
- *脚底按摩 (30分钟)
- *越式下午茶 (越南一滴咖啡+饼干)

第三天 下龙湾 / 河内 (早午晚)

今天登船游览美景天成的下龙湾，这一片海域上散布着一千多座的石灰岩质天然岛屿，像散落在海上的星子，蔚成海上石林奇观。您将体验**船游下龙湾 [全程四小时]**，船游可以把下龙湾的壮丽、宏伟、气势磅礴的非凡魅力尽收眼廉。穿梭在岛屿之间，绕行藏木洞、斗鸡岛和参观天宫洞，洞内许多独特的天然奇岩，像一座天然的楼台。午餐于船上享用海鲜餐，一边欣赏美景，一边享受美味海鲜餐，别具风味！毕后，驱车返回河内。抵达后，前往土产和红宝石店。

第四天 河内 (早)

早餐后，自由活动。
您可自费前往**宁平碧洞古庙和船游三谷湖 [约两小时]**
(USD35/人含午餐)

第五天 河内 / 吉隆坡 (早/机上用餐)

早餐后，前往机场乘搭客机飞返家园，结束此难忘的越南之旅。

河内-翠榴石酒店或同级 (当地3星级市区酒店)
下龙湾-宋禄酒店或同级 (当地4星级酒店)

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整
倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代

在主要节日、商业展览、旅游旺季期间，住宿酒店可能需安排在另一个城市

联系方式

价格

出发日期

5D4N

NORTH VIETNAM

HANOI / HALONG BAY

OFFER SERIES**STAY LOCAL 3+4 STARS HOTEL**

~ CUISINES EXPERIENCE ~

- ** HANOI SEN BUFFET (MORE THAN 100 TYPE OF DISHES)
- ** VIETNAM SPRING ROLL + COUPLE CAKE
- ** HALONG BAY CRUISE SEAFOOD
- ** NINH BINH MONGOLIAN CUISINE

FREE GIFT

- ** TRADITIONAL VIETNAMESE HATS
- ** VIETNAMESE BAG
- ** GROUP PHOTO (EACH PERSON 1 PIECE)
- ** FOOT MASSAGE (30 MINUTES)
- ** VIETNAMESE HIGH TEA (VIETNAM COFFEE + BISCUIT)

D1 KUALA LUMPUR / HANOI (MOB/D)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Hanoi. Upon arrival, meet and greet by our Hanoi Tour Representative, visit to **Zhen Guo Temple**, built in the 6th century, is the most beautiful ancient buildings in Hanoi West Lake with beautiful and elegant scenery. On the way, view the **National Opera House**. Then visit to **Hoan Kiem Lake**. Ho Hoan Kiem or Lake of the Returned Sword was once a part of the Red river (Song Hong). Through thousands of years of changes in the geography, the lake moved eastward to its present position many kilometers from the river. Then, proceed to Hanoi's Old Quarter - **36 Ancient Streets**. Upon finished, enjoy the Vietnam famous **Water Puppet Show**.

D2 HANOI / HALONG BAY (BLD)

After breakfast, visit **Ba Dinh Square**, the square is 320 meters long and 100 meters wide, can accommodate up to hundred thousand people, a place for Hanoi people's meetings and festivals. Then visit to **One Pillar Pagoda**, temple was built by Emperor Lý Thái Tông, who ruled from 1028 to 1054. According to the court records, Lý Thái Tông was childless and dreamt that he met the bodhisattva Avalokiteshvara, who handed him a baby son while seated on a lotus flower. Lý Thái Tông then married a peasant girl that he had met and she bore him a son. The emperor constructed the temple in gratitude for this in 1049, having been told by a monk named Thiên Tuệ to build the temple, by erecting a pillar in the middle of a lotus pond, similar to the one he saw in the dream. Then visit **President Ho Chi Minh's Mausoleum**, its architectural style is a blend of the Lenin Mausoleum and the Vietnam national style by the former Soviet Union experts. Ho Chi Minh's body was placed in a crystal coffin. After that, visit to **Ho Chi Minh Museum and Ho Chi Minh Former House**. Museum exhibits souvenirs, military command, and photographs of the Communist Party of Vietnam. After this proceed to visit **Temple of Literature**. The temple is a landmark building in Hanoi, which houses the memorial tablets of Confucius and members of the Confucian sages, it is said the first Vietnamese National Studies University. Next, proceed to one of the world's eight wonders - Halong Bay.

D3 HALONG BAY / HANOI (BLD)

Today enjoy **Halong Bay Cruise Ride (around 4 hours)**, the World Natural Heritage, thousands of islands with different forms look like glittering emeralds attached to the blue scarf of a virgin. The area where many stone islands concentrate has spectacular scenes and world-famous caves and is the center of Halong Bay Natural Heritage. View the Dramatic Caves and visit to Thien Cung Caves which recently discovered grotto is perhaps the most beautiful grotto in all Halong Bay. Enjoy seafood lunch on board. Upon finished, back to Hanoi.

D4 HANOI (B)

After breakfast, free at own leisure.

You can join optional to **Bich Dong Pagoda** and **Tam Coc Caves Sampan Ride (around 2 hours) (USD35/PAX include Lunch)**

D5 HANOI / KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to the airport for your departure flight return to Kuala Lumpur. Home sweet home...

Hanoi - Adamas hotel or similar (Local 3stars city hotel)

Halong Bay - Song Loc hotel or similar (Local 4stars hotel)

The itinerary are subject to the final discretion of the local operator

If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

During major events/trade shows/peak season, accommodation may not be in the city mentioned

活力假期有限公司**Energy Holidays Sdn. Bhd.** (KKKP : 1801) (Co. No. : 197096-U)

A-17-3A, 17th Floor, Eko Cheras, No. 693, Batu 5, Jalan Cheras, 56000 Kuala Lumpur.

Tel: +603-9134 9773 Fax : +603-9134 9693 ✉ enquiry@energyholidays.com.my 🌐 www.energyholidays.com.my

